



استخدمت Maped خبرتها في تصميم وإنتاج منتجات مدرسية عالية الجودة Maped Picnik، وهي مجموعة من علب وحفائب الغداء وقوارير مياه.

Maped has used its expertise in designing and producing quality school products to create Maped Picnik, a collection of lunch boxes, water bottles and lunch bags.

Concept Range

Hydration Bottle

Stainless Steel Bottles

- Easy and quick opening: Easy to open button with one hand
- Leakproof
- easy to clean: Bottle top can go in the dishwasher, wide opening so you can easily wash the inside with a sponge.

MD-871201
(430 ml)

العلبة ٦ حبة،
الكرتون ٢ علبة.

Box 6 pcs,
ctn. 2 boxes.



MD-871203
(430 ml)

العلبة ٦ حبة،
الكرتون ٢ علبة.

Box 6 pcs,
ctn. 2 boxes.



MD-871416
(580 ml)

الكرتون ٦ حبة.

ctn. 6 pcs.



MD-871417
(580 ml)

الكرتون ٦ حبة.

ctn. 6 pcs.



التصور العام لزجاجات المياه

قوارير الماء هايدريشن

زجاجات من الستانلس ستيل

- إمكانية الفتح بسهولة وسرعة: زر سهل الفتح بيد واحدة
- مانع لتسرب السوائل
- سهولة التنظيف: إمكانية وضع القسم العلوي من الزجاجاة في غسالة الأطباق، فتحة واسعة تمنح إمكانية غسل القسم الداخلي بكل سهولة باستخدام إسفنجة.

Insulated Bottle

زجاجة معزولة

MD-871299

العلبة ٦ حبة،
الكرتون ٢ علبة.

Box 6 pcs,
ctn. 2 boxes.



MD-872403

العلبة ٦ حبة،
الكرتون ٢ علبة.

Box 6 pcs,
ctn. 2 boxes.



- معزولة: للإبقاء على برودة الشراب طوال اليوم.
- مقاومة الانسكاب والتسرب: للإبقاء على جفاف كافة أغراضك.
- سهولة التنظيف: إمكانية وضع القسم العلوي من الزجاجاة في غسالة الأطباق، فتحة واسعة تمنح إمكانية غسل القسم الداخلي بكل سهولة باستخدام إسفنجة.

- Insulated: keeps the drink cool throughout the day.
- Spill and leakproof: to keep all your belongings dry.
- Easy to clean: bottle top can go in the dishwasher, wide opening so you can easily wash the inside with a sponge.

Insulated Food Jar

وعاء طعام معزول

MD-876003

العلبة ٦ حبة،
الكرتون ٢ علبة.

Box 6 pcs,
ctn. 2 boxes.



- معزول: للإبقاء على سخونة أو برودة المحتويات حتى الوجبة التالية.
- مقاومة التسرب: يقدم الحل المثالي لحفظ وجبة مع الصلصة أو الحساء أو الحلوى شبه السائلة.
- سهولة التنظيف: غطاء أمان للغسيل في غسالة الأطباق، مع فتحة واسعة تمنح إمكانية غسل القاعدة بكل سهولة بالإسفنجة.

- Insulated: keeps content warm or cool until the next meal.
- Leakproof: ideal for carrying a meal with sauce, a soup or a juicy dessert.
- Easy to clean: lid is dishwasher safe, wide opening so you can easily wash the base with a sponge.